
Folketingets Sundhedsudvalg har den 4. december 2009 stillet følgende spørgsmål nr. 
214 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyggelse, som hermed besvares fore-
løbigt. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra MFU Dennis Flydtkjær (DF).

Spørgsmål nr. 214:
’Kan ministeren oplyse hvor mange enlige kvinder, der har benyttet sig af muligheden 
for kunstig befrugtning, og oplyse hvilke krav der stilles for at få denne behandling 
betalt af det offentlige? Ministeren bedes endvidere oplyse hvad det årligt koster det 
offentlige, at enlige kvinder benytter sig af ordningen.’

Svar:
Jeg har til brug for besvarelsen anmodet Sundhedsstyrelsen om en udtalelse. Når udta-
lelsen foreligger, vil jeg besvare spørgsmålet endeligt. 
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